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 PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 
                 GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  DRENOVA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/9 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-22 
Rijeka,  30. prosinac 2021. 

 
 

ZAPISNIK 
S 30. SJEDNICE VMO DRENOVA 

 
 
 

30. sjednica VMO Drenova održana je 22. prosinca 2021.(utorak) s početkom u 18.00 sati u 
prostorijama MO Drenova, Cvetkov trg 1.  
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Saša Jurešić, predsjednik VMO 
- Zorka Ćoso, članica VMO 
- Senka Majerhold, član VMO 
- Valter Štefan, član VMO 
- Mersija Vukotić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Korina Bralić, zamjenica predsjednika VMO 
- Ivan Oškera, član VMO 
- Jasna Baraba, član VMO  
 

 
 
 
 
Zapisnik s 29. sjednice VMO Drenova usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  
 

 
DNEVNI RED 

1. Usvajanje Financijskog plana za 2022. godinu 
2. Informacije i zamolbe građana 
3. Razno 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD. 1 
Predsjednik VMO Saša Jurešić nazočnim vijećnicima dao je na raspravu prijedlog Financijskog 
plana za 2020. godinu u skladu s usvojenim programima rada Vijeća.  
Zaključak: Vijeće je prihvatilo Financijski plan za 2022. godinu.  
AD. 2 

2.1. Stanar zgrade na adresi Drenovski put 19c gdje se nalazi pješački prijelaz za autobusnu 

stanicu i kontenjere za otpad moli da se Mjesni odbor angažira na način da se postave ležeće 

prepreke. Smatra da trenutna svjetlosna signalizacija nije riješenje. 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje, međutim traženom nije moguće 
udovoljiti. Ne postoje uvjeti za postavljanje ležećih prepreka.  

2.2. Stanar zgrade Cvetkov trg 12 moli da se napravi potporni zid pored dijela pješačke staze 

kod sjeverne strane zgrade. Nakon svake kiše pojavljuju se sve veći odroni kamenja i zemlje 

radi čega se ne može prolaziti stazom. Zid bi spriječio odrone i staza bi bila prohodna. 
Zaključak: Vijeće MO Drenova navedeno je primilo na znanje te će traženo uvrstiti u 
prijedloge komunalnih prioroteta za 2023.godinu.  
2.3.Stanarka private kuće na adresi Ivana Žorža, kod kbr.46 moli da se postojeći kontejner za 
otpad ukloni budući da se smeće baca izvan kontejnera i samim time narušava kvalitetu 
življenja.  
Zaključak: Vijeće MO Drenova primilo je navedeno na znanje. Unazad par mjeseci, također 
na zahtev gđe. 4 spremnika za otpad su preseljena na drugu lokaciju. Jedan je ostavljen iz 
razloga da preostali stanari imaju mogućnost odlaganja otpada.    

AD. 3. 
3.1. Vijeće MO Drenova uputilo je upit Vodovodu i kanalizaciji o planiranom početku rada na 
izgradnji javne kanalizacije i rekonstrukciji postojećeg vodovoda u Ulici Kampanja te izgradnji 
nedostajućeg sustava vodoopskrbe u jugoistočnom dijelu u sklopu EU projekta „Poboljšanje 
vodno-komunalne infrastrukture na području aglomeracije Rijeka“.  
 
Odgovor: Za grupu radova/lot C u tijeku je postupak javne nabave za odabir izvođača 
radova. Ukoliko postupak prođe bez poteškoća, ugovaranje radova očekuje se prije ljeta 
2022. godine. Nakon što se ugovore radovi, izgradnja nedostajućeg ogranka planira se u 
roku od 2 godine (dakle, do polovice 2024. godine). Dodatne informacije bit će poznate po 
ugovaranju radova odnosno nakon dostave dinamičkog plana Vijećnici sukkkkizvođenja 
radova koji izrađuje izvođač radova. Kako KD VODOVOD I KANALIZACIJA d.o.o. ne može 
utjecati na provedbu postupka javne nabave, usprkos planiranom moguća je 
izmjena/produženje predviđenih rokova, za što Vas molimo za razumijevanje. 
3.2. Vijećnik Valter Štefan predložio je da se “bezimena” ulica na Drenovi imenuje po 
pok.svećeniku Gabrijelu  Bratini. 
Zaključak: Vijećnici su suglasni s predloženim. 
 

 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 
             Mersija Vukotić                                                                               Saša Jurešić 
 
 

 

 

 
 

 


